
Rada Gminy w Galewicach 

 

Protokół Nr XVIII/19 

z XVIII Sesji Rady Gminy w Galewicach odbytej w dniu 30 grudnia 2019 r. w Sali Nr 107 

Urzędu Gminy w Galewicach.  

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 11:15. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

Obecni na sesji radni 11 (którzy podpisali listę obecności) 

1. Tomasz Cieśla  

2. Elżbieta Fras 

3. Krzysztof Golas  

4. Jerzy Karsznia  

5. Kazimiera Korpeta  

6. Piotr Kościański  

7. Krzysztof Nowak  

8. Dariusz Przedwojewski  

9. Mirosław Szymczak  

10. Jan Tomaszek  

11. Wiesław Zawadka  

Nieobecni:  

1. Żaneta Dulska  

2. Rafał Konieczny  

3. Kazimierz Pilarz  

4. Łukasz Szaflik. 

            W obradach sesji udział wzięli: Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej, Skarbnik Gminy 

Pani Anna Kaczmarek, Sekretarz Gminy Pani Beata Janiaczyk oraz Sołtysi z terenu Gminy 

Galewice wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

 

 



1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

 

               XVIII Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy 

Karsznia wypowiadając formułę,, Otwieram Sesje Rady Gminy w Galewicach”. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz § 48 ust. 2 

pkt. 3 Statutu Gminy Galewice nadanego uchwałą Nr XL/229/18 Rady Gminy w Galewicach 

z dnia 04 września 2018 r. obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obejmujące z natury rzeczy całość obrad są dostępne 

w BIP Urzędu Gminy w Galewicach oraz na stronie internetowej Gminy Galewice 

www.galewice.pl. 

                Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na sali jest obecnych 11 radnych. 

Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

               Przewodniczący Rady zasugerował, iż porządek obrad jest Radnym znany, 

ponieważ otrzymali zawiadomienia na sesję, a w nich porządek obrad. Następnie 

zaproponował aby wprowadzić zmianę do porządku obrad poprzez dodanie punktu 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem 2019 roku. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia zmiany do porządku obrad przez dodanie punktu 

dotyczącego rozpatrzenia projektu chwały i podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

http://www.galewice.pl/


Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy przedstawił następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 04 grudnia 

2019 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów 

pracy komisji na 2020 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Gminy w Galewicach na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym 

urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z 

potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2019 rok. 

12. Rozpatrzenia projektu chwały i podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem 2019 roku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Galewice na lata 2020 -2033. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 

2020 r. 

15. Interpelacje i zapytania. 



16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 04 grudnia 

2019 r. 

         Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jakieś uwagi 

do protokołu. Poinformował, że protokół z obrad  sesji rady gminy był dostępny do wglądu w 

biurze rady oraz był udostępniony w systemie e-sesja i radni mieli możliwość zapoznania się 

z jego treścią. Ponadto protokół był wyłożony do wglądu przed obradami sesji w sali 

posiedzeń. Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. Uwag nie 

zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy w 

Galewicach z dnia 04 grudnia 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

        Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

   Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań.  

 

           Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał skąd będą pochodziły 

środki na realizację zadań pn. ,,Poprawa jakości kształcenia ogólnego w szkołach na terenie 

Gminy Galewice", Utworzenie klubu dziecięcego ,,żłobka", ,,Termomodernizacja budynków 

szkół podstawowych na terenie Gminy Galewice". 

          Wójt Gminy Pan  Piotr Kołodziej odpowiedział, że w uchwale w sprawie uchwalenia 

budżetu na 2020 r. oraz w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Galewice na lata 2020 -2033 są zabezpieczone środki na w/w zadania. Na koniec Wójt 

Gminy zaznaczył, że zadanie w/w będą realizowane pod warunkiem otrzymania 

dofinansowania. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 



Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów 

pracy komisji na 2020 rok. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 11 grudnia  2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji na 

2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Gminy w Galewicach na 2020 rok. 



 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 11 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy w 

Galewicach na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 



obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 



Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń 

infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 



Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury 

technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 



      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w obrębie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2019 rok. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 



 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków niewygasających z upływem 2019 roku. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 2019 roku.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice na lata 2020 -2033. 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 11 grudnia 2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Następnie Wójt Gminy odczytał uchwałę Nr IV/322/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  16 grudnia 2019 roku w sprawie opinii 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Galewice. Opinia stanowi załącznik do 

protokołu. 

             Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Galewice na lata 2020 -2033. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 

2020 r. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem 

obrad Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, 

Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 11 grudnia  2019 r. i został zaopiniowany pozytywnie przez 

Komisję Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy odczytał uchwałę Nr IV/323/2019 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  16 grudnia 2019 roku w sprawie opinii uchwały 

budżetowej Gminy Galewice na 2020 rok oraz uchwałę Nr IV/324/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  16 grudnia 2019 roku w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Galewice. Opinie stanowią załączniki do 

protokołu. 

             Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały.  

             Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek poprosił Skarbnika Gminy o 

zaprezentowanie zmian, które zostały wprowadzone do projektów uchwał dotyczących 



uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice na lata 2019-2033 i 

uchwalenia budżetu na 2020 r.  

            Skarbnik Gminy Pani Anna Kaczmarek poinformowała, że projekty uchwał w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice na lata 2019-2033 i 

uchwalenia budżetu na 2020 r. wraz z autopoprawkami zostały omówione na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Komisji 

Samorządności,  Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  Rady Gminy w Galewicach w dniu 11 grudnia 2019 roku. Ponadto 

poinformowała, że zmiany dotyczyły wprowadzenia zadań pn. Przebudowa kompleksu 

szkolnego w Galewicach ( dot. adaptacji pomieszczeń na przedszkole), Utworzenie klubu 

dziecięcego ,,żłobka". Ponadto poinformowała, że uległy zmianie nazwy zadań, które będą 

realizowane ze środków funduszu sołeckiego. 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cieśla , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Dariusz Przedwojewski , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (4) 

Żaneta Dulska , Rafał Konieczny , Kazimierz Pilarz , Łukasz Szaflik  

15. Interpelacje i zapytania. 

 

          Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań 

przez Radnych i Sołtysów z terenu Gminy Galewice. 

 

Radny Pan Krzysztof Nowak wnioskował o: 



-  o uzupełnienie pobocza kruszywem drogowym w miejscowości Dąbie przy drodze gminnej 

Dąbrówka- Dąbie. Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Radny Pan Piotr Kościański  wnioskował o: 

- o wycinkę zakrzaczeń przy drodze Gąszcze-Grobelki na odcinku 200 m ; 

- wyprofilowanie koparką drogę w miejscowości Brzózki (droga dojazdowa do gruntów 

rolnych 300 m). Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sołtys Sołectwa Spóle Pan Andrzej Łacina wnioskował o: 

-  zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego przy posesji Nr 12 i 12a w miejscowości 

Brzeziny. Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Sołtys Sołectwa Osowa Pani Natalia Cichowska-Cieśla wnioskowała o: 

- zamontowanie progu zwalniającego w miejscowości Osowa na drodze gminnej Osowa-

Niwiska II w okolicach zjazdu z drogi powiatowej Wieruszów- Galewice przy posesjach 

pomiędzy nr 55 a 57. Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

 

          Sołtys Sołectwa Jeziorna Pani Barbara Okoń zapytała, czy będą dostarczane 

mieszkańcom pojemniki na papier? 

          Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 8 stycznia 2020 roku 

odbędzie się Sesja Nadzwyczajna związku ze Skargą Prokuratora Rejonowego w Wieluniu  

na uchwałę Rady Gminy w Galewicach Nr XXIV/129/16 z dnia 29 grudnia 2016 roku w 

sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Galewice 

oraz na uchwałę Rady Gminy w Galewicach Nr IX/34/11 z dnia 28 czerwca 2011 roku w 

sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Skargi  Prokuratora Rejonowego w 

Wieluniu  stanowią załączniki do protokołu. 

 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

             W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia przedstawił 

odpowiedzi na wnioski i interpelacje złożone przez Radnych i Sołtysów na XVII Sesji Rady 



Gminy w Galewicach w dniu 04 grudnia 2019 roku. Odpowiedzi stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

          Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej w odpowiedzi na pytanie Sołtysa Sołectwa Jeziorna 

poinformował, że pojemniki na papier zostaną dostarczone mieszkańcom po rozstrzygnięciu 

przetargu na odpady komunalne. Poinformował, że po przetargu stawki za odbiór odpadów 

komunalnych z pewnością wzrosną. Na koniec złożył życzenia noworoczne. Podziękował 

Radnym oraz Sołtysom m.in. za współpracę, za obecność na sesjach rady gminy.  

         Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia, który podkreślił, że 

nachodzące zmiany są niekorzystne dla samorządu gminy m.in. zwiększenie wydatków na 

oświatę, podwyżki dla nauczycieli, zwiększenie płacy minimalnej, zwolnienie osób młodych 

z PIT, nagrywanie i utrzymanie systemu e-sesja itp. Na koniec również złożył życzenia z 

okazji nadchodzącego 2020 roku oraz życzył Wójtowi Gminy oraz pracownikom Urzędu 

Gminy w Galewicach pomyślności w realizacji trudnego budżetu na 2020 roku. 

 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 

Karsznia o godzinie  11:15 dokonał zamknięcia XVIII  Sesji Rady Gminy, dziękując za 

przybycie i udział w dyskusji. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Galewicach 

Jerzy Karsznia  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Owczarek 
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